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Abstract (en)
[origin: CN117588446A] The invention relates to a pump for a cooling system of a power transformer, the pump comprising a frame comprising
a support (56) and flanges (58A, 58B). The flange and the support each have an outer surface (78A, 78B) and an inner surface (80A, 80B),
respectively, the inner surfaces being flush with each other. The pump includes a coupling device (74) for coupling the flange relative to the mount,
the coupling device (74) including a diffuser (94) including vanes (98) extending radially to a coupling surface (100) in contact with the mount and
the flange. The flange and the mount are in contact along a planar contact interface (88A, 88B) that extends from an engagement surface (100) to
one of the outer surfaces of the flange and the mount.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une pompe pour système de refroidissement d'un transformateur de puissance, la pompe comprenant un châssis
comprenant une carcasse (56) et une bride (58A, 58B). La bride et la carcasse présentent chacune respectivement une surface extérieure (78A,
78B) et une surface intérieure (80A, 80B), les surfaces intérieures affleurant l'une par rapport à l'autre.La pompe comprend un dispositif de centrage
(74) de la bride par rapport à la carcasse, le dispositif de centrage (74) comprenant un diffuseur (94) qui comprend des lames (98) s'étendant
radialement jusqu'à une surface de centrage (100) en contact avec la carcasse et la bride.La bride et la carcasse sont en contact le long d'une
interface de contact plane (88A, 88B), qui s'étend à partir de la surface de centrage (100) jusqu'à une des surfaces extérieures de la bride et de la
carcasse.
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